
PROTOKÓŁ NR 0063/1/1-3/07 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa,  

Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego  

w dniu 06 marca 2007 roku 
 

 
Obecni: 

Według załączonej listy obecności (zał. nr 1 do protokołu). 

 

Porządek posiedzenia: 
1. Bezpieczeństwo przeciwpożarowe w mieście, a coroczny problem 

wypalania traw. 

2. Monitoring miasta, a bezpieczeństwo mieszkańców. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr 0063/1/1-2/07 z posiedzenia komisji             

w dniu 06.02.2007 r.  

 
 
Przewodniczący komisji – Józef Penczek na wstępie przywitał 

Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, zaproszonych Gości oraz członków 

komisji.  

Następnie przedstawił wyżej podany porządek posiedzenia, który został 

przyjęty w wyniku głosowania jednogłośnie, przy 5 głosach za. 

 

 
Ad. 1. 

Inspektor Referatu Zarządzania Kryzysowego, Ochrony Ludności i 

Spraw Obronnych – J. Sałata poinformował m. in. o: 

- wydatkach ponoszonych na gaszenie palących się traw, 

- terenach, na których występuję największe zagrożenie pożarowe, 
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- wyposażeniu jednostek OSP w Bieruniu oraz planowanych 

zakupach sprzętu gaśniczego. 

 
Z kolei Burmistrz przekazał informacje z udziału w Walnych 

Zgromadzeniach OSP w Bieruniu Nowym i Bieruniu Starym oraz 

poinformował w oparciu o ocenę Komendanta Państwowej Straży 

Pożarnej w Tychach, że bieruńskie jednostki OSP są bardzo dobrze 

wyposażone. Ponadto poinformował, że został wykonany remont 

strażnicy OSP w Bieruniu Starym. W bieżącym roku jest planowane 

wykonanie remontu sanitariatów i zamontowanie klimatyzatorów              

w OSP Bieruń Nowy oraz opracowanie dokumentacji nowej siedziby 

OSP Czarnuchowice.  

 
W czasie dyskusji, w której udział wzięli radni: A. Bibrzycki, F.Zawisz, 

P.Major, L. Kryczek: 

- zapytano, czy wolno obciążyć właściciela lasu kosztami za 

poniesione straty (wybite szyby w autach, stłuczone lusterka, 

itp.) w trakcie gaszenia pożaru w tym lesie, 

- zwrócono uwagę, że nadleśnictwo oraz prywatni właściciele 

powinni dbać o odpowiednią szerokość przecinek w lesie, 

- zapytano, czy są wyznaczone ZOZ-y do przeprowadzania badań 

lekarskich i psychotechnicznych kierowców samochodów 

jednostek OSP, 

- pytano o możliwości prawne, aby właściciel terenu wykosił trawę, 

- zapytano, czy strażacy są ubezpieczeni.    

 
Inspektor Referatu Zarządzania Kryzysowego, Ochrony Ludności                

i Spraw Obronnych – J. Sałata udzielił odpowiedzi na zadane w czasie 

dyskusji pytania.  



- 3 - 

 

Ad. 2. 
Komendant Straży Miejskiej – M. Wala omówił zamierzenia oraz 

aktualny stan realizacji monitoringu w mieście. Zaproponował, aby 

dodatkowo monitoringiem objąć rondo, skrzyżowanie ulic Wawelska-

Warszawska i rejon Przychodni „Multimed” w Bieruniu Nowym, 

natomiast w Bieruniu Starym teren dworca autobusowego. 

 
Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Bieruniu – W. Prietz 

przedstawił analizę stanu bezpieczeństwa na terenie gminy Bieruń           

od czasu funkcjonowania Komendy Powiatowej Policji w Bieruniu. 

 

W czasie dyskusji, w której głos zabrali radni: L. Kryczek, P. Major,           

A. Bibrzycki, Wiceprzewodniczący Rady - S. Wawrzyniak, F. Zawisz 

oraz Burmistrz: 

- prezentowano odmienne poglądy co do miejsc, które należy objąć 

mnitoringiem w Bieruniu Nowym,  

- poruszono problem picia alkoholu przy kopalni „Piast” przez 

pracowników oraz zaproponowano, aby zasygnalizować ten 

problem dyrekcji kopalni, 

- zaproponowano, aby w pierwszej kolejności objąć monitoringiem 

miejsca najbardziej newralgiczne. 

 

W podsumowaniu powyższego tematu komisja jednogłośnie,                  

przy 6 głosach za, przyjęła następujące wnioski: 

 
Wniosek 1 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego 

wnioskuje do Burmistrza o przyspieszenie prac związanych                 

z minitoringiem Bierunia Nowego. 
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Wniosek 2 
Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego 

wnioskuje do Burmistrza o przeprowadzenie rozmów z dyrekcją KWK 

„Piast” mających na celu rozwiązanie problemu picia alkoholu przed 

kopalnią przez pracowników. 

 

Ad. 3. 
1. Komisja zapoznała się z treścią pisma Naczelnika Sekcji Ruchu 

Drogowego Komendy Miejskiej Policji w Tychach dotyczącego 

wypadków drogowych zaistniałych na drogach gminnych na terenie 

Bierunia za 9 miesięcy 2006 roku (pismo w załączeniu protokołu). 

 

2. Przewodniczący komisji wniósł o zaopiniowanie kandydatury 

Wiceprzewodniczącego Rady – S. Wawrzyniaka  jako przedstawiciela 

gminy Bieruń w XXV Międzynarodowej Konferencji Naukowej 

„Inżynieria Procesowa w Ochronie Środowiska”, która odbędzie się  

w dniach od 30 maja do 01 czerwca 2007 r.    

 
Komisja po dyskusji jednogłośnie, przy 6 glosach za, przyjęła 

następujący wniosek: 

 
Wniosek 3 
Komisja Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Ładu 

Publicznego pozytywnie opiniuje kandydaturę Wiceprzewodniczą-

cego Rady – S. Wawrzyniaka  jako przedstawiciela gminy Bieruń           

w XXV Międzynarodowej Konferencji Naukowej „Inżynieria 

Procesowa w Ochronie Środowiska”. 
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Ad. 4. 
Protokół Nr 0063/1/1-2/07 z posiedzenia komisji w dniu             

06.02.2007 r. został przyjęty jednogłośnie, przy 6 głosach za. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 
Janina Berger  

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




